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Abstract (en)
A prefabrication element for a gutter which can be composed of connected sections, consisting of a gutter body forming a gutter recess, which
gutter body receives a covering grate in the region of its top edges and in the gutter recess of which an inserted part of chemically resistant material
covering the surface of the gutter recess is inserted, is to be designed for use as a chemical gutter with a special safety device to prevent undesired
harmful substances escaping. This is effected in that the inserted part (3) is, over the region of the gutter recess, of double wall design with a free
inner space (14), and in that the front-face joints of the inserted part (3) are formed with prefabrication elements of the same type for the leaktight
connection of the prefabrication element. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Fertigbauelement für eine aus verbundenen Teilstücken zusammensetzbare Abflußrinne, bestehend aus einem eine Rinnenausnehmung
bildenden Rinnenkörper, welcher im Bereich seiner Oberkanten einen Abdeckrost aufnimmt und in dessen Rinnenausnehmung ein die Oberfläche
der Rinnenausnehmung abdeckender Einlageteil aus chemisch resistentem Werkstoff eingesetzt ist, soll zur Verwendung als Chemierinne mit
besonderer Sicherung gegen das Austreten unerwünschter Schadstoffe ausgebildet werden. Dies erfolgt erfindungsgemäß dadurch, daß der
Einlageteil (3) über den Bereich der Rinnenausnehmung doppelwandig mit freiem Innenraum (14) ausgebildet ist, und daß die stirnseitigen
Stoßfugen des Einlageteils (3) zur dichten Verbindung des Fertigbauelementes mit gleichartigen Fertigbauelementen gestaltet sind.
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